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Waldemar Frydrychowicz

Radny Miasta Sierpc

Sierpc 29,04,2015r.

Burmistrz Miasta Sierpc

Jarosław Perzyński

lnterpelacja

Słyszymy ostatnio o tragicznej sytuacji sierpeckiego szpitala, czy Pana zdaniem samorząd

miejski powinien zaangażować się w pomoc, czy choćby dyskusję na temat prŻyszłości szpitala, czy

starostwo powiatowe zaprosiło samorządy gminne do takiej dyskusji , pomocy?
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